



APL 6



APPAREIL HYDRAULIQUE, MANUEL ET PORTATIF D'INSERTION ET D'EXTRACTION DE FASTCLIPS


- ▣ Outil pour l'insertion ou l'extraction manuelle des Fastclips sur la plupart des types de rail Vignole en pleine voie
- ▣ **Léger** et facilement **transportable**
- ▣ Pour la sécurité de l'opérateur, **la tête pivotante** permet de travailler et de rester dans la voie traitée

▣ Masse : 



PORTABLE HYDRAULIC HAND- OPERATED EQUIPMENT FOR FASTCLIP INSERTION AND EXTRACTION

- ▣ Tool for manual insertion or extraction of Fastclips on most of the flat bottom rails in plain tracks
- ▣ **Lightweight** and easily **transportable**
- ▣ For the safety of operator, **swivelling head** makes it possible to work and to stay inside the track

▣ Weight: 

*Nous nous réservons le droit d'apporter toutes modifications aux caractéristiques de notre matériel. Les illustrations peuvent inclure des équipements optionnels.
We reserve the right to make any alteration or improvement deemed necessary to this equipment. Illustrations may include optional equipment.*